

Made in the Kingdom of Bahrain

التزامنا بالاستدامة

Our Commitments to Sustainability



Sustainability	الاستدامـة
Protecting Assets and the Environment	حماية الأصول والبيئة
Paints and coatings that preserve and protect the substrates they are applied to. Our objective is to ensure ingredients are safe and contain reduced VOCs to further protect and improve outdoor and indoor air quality and carbon footprint.	الدهانات والطلاءات التي تحافظ وتحمي الركائز التي يتم تطبيقها عليها. هدفنا هو التأكد من أن المكونات آمنة وتحتوي على نسبة منخفضة من السموم المتطايرة لمزيد من الحماية وتحسين جودة الهواء الخارجي والداخلي والبصمة الكربونية.
Our Focus	ترکیزنا
 ☑ Environmentally-friendly formulations and processes ☑ Reduced VOC content for a healthier environment ☑ Recycling, waste reduction and energy conservation 	 ☑ تركيبات الطلاء الصديقة للبيئة وعمليات التصنيع ☑ محتوى منخفض من السموم من أجل بيئة أكثر صحة ☑ إعادة التدوير وتقليل النفايات والحفاظ على الطاقة
Smart, Sustainable, Solutions	حلول ذكية ومستدامة
 Fights Bacteria and Fungus Growth For environments of good hygiene requirements 	 i. مكافحة نمو البكتيريا والفطريات للبيئات ذات متطلبات النظافة الجيدة
ii. Prevents Corrosion and Kill Rust Create a protective barrier against deterioration	 ان. منع التاكل وقتل الصدأ إنشاء حاجز وقائي ضد التدهور
iii. Protects Surfaces and Extend Life Treat, enhance, and extend the life of your assets	iii. حماية الأسطح وإطالة العمر معالجة أصولك وتعزيزها وإطالة عمرها
iv. Reflects Heat and Save Energy Lower surface temperatures and reflect radiation	iv. تعكس الحرارة وتوفر الطاقة انخفاض درجات حرارة السطح وتعكس الإشعاع
v. Resists Weathering and Carbonation Diffuse carbon with exceptional crack holdout	 ٧. مقاومة التجوية والكربنة منغ الكربون مغ صدع استثنائي
vi. Seals Cracks and Keep Water Out For the most severe climate and tropical conditions	vi. سند الشنقوق وإبعاد الماء لأقسى الظروف المناخية والاستوائية
Sustainable Partner for Exceptional Coatings	الشريك المستدام لططلاءات الاستثنائية
Wide range of products designed to meet diverse needs, with commitment to quality, innovation, and sustainability. Together with our clients, we enhance and protect surfaces with trust and excellence.	مجموعة واسعة من المنتجات المصممة لتلبية الاحتياجات المتنوعة، مع الالتزام بالجودة والابتكار والاستدامة. بالتعاون مع عملائنا، نقوم بتعزيز وحماية الأسطح بثقة وتميز.